
Disclaimer for Public Use of FHRO Reports 

 

This document is a copy of an internal research report prepared for the Federal Heritage Review Office 

(formerly the Federal Heritage Buildings Review Office) to inform the evaluation of a building for its 

heritage value. It is not an official program document. This material is protected by Crown copyright and 

is distributed to users for information purposes only. It has been redacted in compliance with the Access 

to Information Act and the Privacy Act. It is not to be reproduced in any form, shared with third parties, 

or posted on the internet without the express written permission of the Federal Heritage Review Office. 

 

 

Avis de non-divulgation pour l'utilisation publique de rapports du BEPF 

 

Ce document est une copie d'un rapport interne préparé pour le Bureau d'examen du patrimoine 

fédéral (anciennement le Bureau d'examen des édifices fédéraux du patrimoine) afin d'informer 

l'évaluation de la valeur patrimoniale d'un bâtiment. Ce n’est pas un document officiel du programme. 

Ce matériel est protégé par le droit d'auteur de la Couronne et n'est distribué aux utilisateurs qu'à titre 

informatif. Il ne doit pas être reproduit sous quelque forme que ce soit, partagé avec des tiers ou affiché 

sur Internet sans l'autorisation écrite expresse du Bureau d’examen du patrimoine fédéral. 
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